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                                                                                           Pan 
        Sławomir Chrzanowski

                                                                                           Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie,

Dziękuję  za  zainteresowanie  tematem związanym z  remontem boiska  przy  Szkole
Podstawowej nr 11 w Kaliszu.

W odpowiedzi  na interpelację  z dnia 31.01.2019 r.  uprzejmie informuję,  iż Miasto
Kalisz  w  chwili  obecnej  nie  posiada  w  budżecie  wolnych  środków  na  realizację
przedmiotowego  zadania.  W  przypadku  pojawienia  się  wolnych  środków  przedmiotowy
wniosek zostanie  rozpatrzony pod względem możliwości  realizacji  w/w inwestycji  w tym
roku budżetowym.

Jednocześnie pragnę podkreślić, iż w chwili obecnej trwają pracę nad wykonaniem
zestawienia potrzeb dot. infrastruktury sportowej w szkołach. Na podstawie w/w zestawienia
zostanie utworzony harmonogram zadań, które będą sukcesywnie realizowane po uprzednim
zabezpieczeniu środków na konkretną inwestycję w Budżecie Miasta.

Z poważaniem

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




